



Aika: 13.9.2022  
kello 16:00

Paikka: Huone 203b  
Konetekniikan talo  
Otakaari 4,02150 Espoo

Läsnä: Ilmari Oinonen (puheenjohtaja) Otto Jalas  
Kalle Koskela (sihteeri) Matti Viitanen  
Joonatan Seppänen Vilma Martti  
Simo Kauppila (P 15.2.) Lotta Elonen (S 7.2.) (P 15.1.)  
Aino Tornivaara Saku Ristolainen (S 6.2.) (P 7.2.)

S/P = saapui/poistui kohdassa

## 1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1. Oinonen avasi kokouksen ajassa 16:00.

## 2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

## 3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

## 4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

## 5. ILMOITUSASIAKSET

5.1. Jalas ilmoitti, että ulkoexcursion budjetointi onnistui hyvin. Tapahtuma teki marginaalista voittoa.

5.2. Seppänen muistutti raatilaisia käyttämään budjettityökalua.

## 6. JÄSENASIAKSET

6.1. Uudet jäsenet

Linnea Hartikainen

Jussi Miettinen

Elias Suomi

Samu Paavola

Arttu Hintsala

Zafari Ali

Antti Mattsson

Samuel Wijaya

Arjun Muralidharan

Ilona Malmipuro

Atte Moilanen

Farhan Hilmyawan Yustiarza

Enni-Maria Peltola

Erik Meskanen

Kara Cihan

Joona Rönkkö

Nasti Valotie

Peter Nyman

Matthias Friedl

**Päätös: Hyväksytään yllä mainitut henkilöt killan jäseniksi.**

6.2. Raadin palaute

Raati oli saanut pyynnön lisätä liitemahdollisuus raadin palautekanavaan.

Oinonen lisäsi toiminnon ja sen toimivuus varmistettiin kokouksessa.



Lisäksi palautetta oli tullut uudesta kululaskupalvelusta ja sen ohjeiden uupumisesta nettisivuilta. Seppänen totesi, että palvelu on vasta käyttöönottovaiheessa ja ohjeet tulevat nettisivuille aikanaan.

Viimeisimpänä palautetta oli tullut tapahtumien tarjoiluiden jättämisestä kiltahuoneen jääkaappiin. Keskustelimme aiheesta ja sovimme, että tapahtuman jälkeen kiltalaisille ilmoitettaisiin ylijäämäruuasta. Mikäli viikon kuluessa ruokaa on jäljellä se heitettäisiin pois. Tornivaara toi esille kiltahuoneen käyttöohjeet. Martti ja Viitanen ohjeistavat kiltahuonevastaavia tekemään ohjeet. Raati kiittää mainiosta palautteesta.

## 7. YLEISTÄ

### 7.1. Kuulumiskierros

Martti: Hyvinvointi vaakalaudalla. On yhdellä kauppakorkeakoulun “pöhinä”-kurssilla. Koulun puolesta kevyttä. Odottaa innolla puolihermannia.

Koskela: Ääni jäi Ruotsiin. Jämeränjälki tulee huonoon aikaan.

Viitanen: Hauska ja rankka viikko takana. Alkuviiikko menee palautuessa. Sai katsottua kouluhommat läpi. Jämeränjälki pilaa kaiken.

Tornivaara: Samaa kuin Koskelalla ja Viitasella.

Elonen: Menee ihan hyvin. Oli katsomassa yhtä taidenäyttelyä äsken. Paljon hommia ja juoksevia asioita. Eka viulutunti Helsingin konservatoriolla huomenna. Jämeränjälki stressaa.

Jalas: Menee ihan hyvin. Sai sunnuntaina nukuttua hyvin. Lupasi ruotsalaisille, että ovat tervetulleita keväällä Otaniemeen. Vähän kaikenlaista hommaa. Ei stressaa.

Seppänen: Partiohommia viikonloppuna. Jämeränjälki huomenna. Onneksi ei ole liikaa koulua.

Kauppila: Tunneissa on liian vähän vuorokausia. Opiskelua, töitä ja vapaaehtoishommia. “Jäjä kääntää”.

Oinonen: Sai ulkoexcursiosta hyvät energiat. Viikko lähtenyt positiivisesti käyntiin. Saanut hommia tehtyä. Torstaina suu mutrulla. Jämeränjälki huomenna. Vaellus jännittää.

### 7.2. Hyvinvointi ja opintopsykologia

Saku Ristolainen tuli kokoukseen kertomaan keskustelusta Insinöörityöväestön korkeakoulun opintopsykologin kanssa. Psykologipalveluita pitäisi saada paremmin esille opiskelijoille. Tarkoituksena olisi järjestää “hyvinvointiworkshop” marraskuussa. Tapahtuman tarkoituksena olisi tuoda palveluita opiskelijoiden tietoisuuteen. Ristolainen on yhteydessä Jämseniin asiasta.

Keskustelussa tuli esiin myös vapaaehtoisten hyvinvointi ja jaksaminen. Ideana tuli esille opintopsykologien esittäytyminen raatikoulutuksessa. Oinonen ottaa asiasta koppiä.

Fuksikapteeneilta tiedustellaan mahdollisuudesta saada palveluita fuksien tietoon esimerkiksi fuksipistekortin tai fuksiaisratin avulla.

### 7.3. Menneet tapahtumat

#### 7.3.1. BTS-sitsit

Tapahtuma meni Viitasen ja Martin mukaan hyvin.

#### 7.3.2. Orientaation tapahtumat



Elonen kertoi kv-tapahtumien menneen hyvin. Kv-Isot olivat mahtavia ja oma-aloitteisia. Maisterifuksit viihtyivät todella hyvin ja osallistumisprosentti oli korkea. Isoja ja työvoimaa aivan liian vähän. Oinosen mukaan koko viikko meni raatilaisen näkökulmasta nappiin. Fuksikapteenit ohjeistivat hyvin alusta asti.

7.3.3. Kaukkarit

Itse tapahtumassa ei mitään ongelmia. Kulunvalvonta toimi hyvin. Rahallisesti hieman voittoa.

7.3.4. Ulkoexcu

Jalaksen mukaan meni kaikin puolin hyvin. Positiivista palautetta on tullut paljon. Excursiot olivat mielenkiintoisia. Ruotsalaisten kanssa saatiin aloitettua yhteistyö. Raati kiittää toimikuntaa.

7.3.5. Practicesitsit

Sitsit oli perjantaina. Henkilöstö vajausta. Suurin osa osallistujista sitsasi ensimmäistä kertaa. Todella hyvät lukkarit. Sairastapaukset vaikuttivat työvoimaan.

7.3.6. Fuksisitsit

Elonen kommentoi, että sitsit meni hyvin. Liian vähän osaavaa porukkaa töissä. Ulkoexcursio vaikutti asiaan.

7.4. Kokouskäytännöt

Oinonen otti kokouskäytännöt esille. Päätöksenteon läpinäkyvyyttä tulisi lisätä. Sovimme, että Koskela julkaisee kokousten esityslistat, paikan ja ajan IK-tiedotukseen muutamaa tuntia ennen kokousta. Viikkotiedotteeseen linkki pöytäkirjoihin.

7.4. Otaniemi Escape

Raadille oli tullut sähköpostia rastin pitämisestä Otaniemi Escape-tapahtumassa. Asiasta keskustellaan enemmän ensi kokouksessa.

7.5. Teekkariyhdistyskysely

Oinonen esitteli teekkariyhdistyskyselyä. Kyselyyn vastataan myöhemmin.

7.6. Vuosijuhlaedustukset

7.6.1. Akva 25v

Sovimme, että kiinnostuneita kysellään viime vuoden raadista.

7.6.2. AS Stimulaatio XXIV

Jämsenin ja Ristolaisen kiinnostusta kysytään.

7.6.3. Taraki vujut (otto)

Jämsenin kiinnostusta selvitetään.

7.7. Kiltahuoneen tiskikone

Tornivaara totesi saaneensa palautetta, että kiltahuoneen tiskikone on rikki. Kiltahuone- ja kiltahuoneenkehitysvastaavat tutkivat tilanteen ja hoitavat asian.

8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA

8.1. Puolihermanni

8.1.1. Fortum

Tornivaara ja Martti kokoustivat firman edustajien kanssa puolihermannin sponsorointiin liittyen.

8.1.2. Raadin edustus

Raatilaiset ilmoittautuvat tapahtumaan ennen muita kiltalaisia.



## 9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA

9.1. Ei esille tulleita asioita.

## 10. OPINTOTOIMIKUNTA

10.1. Ei esille tulleita asioita.

## 11. FUKSITOIMIKUNTA

11.1. Ei esille tulleita asioita.

## 12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

12.1. Ei esille tulleita asioita.

## 13. RUUTISET-TOIMIKUNTA

13.1. Ei esille tulleita asioita.

## 14. EXCURSIOTOIMIKUNTA

14.1. Otatarhan ajot

Jalas kertoi Otatarhan ajojen ajokista.

14.2. Killan luottokortti

Jalas toi esille, että killalla tulisi olla luottokortti isompia hankintoja ja tapahtumien järjestämistä, esimerkiksi ulkoexcursiota, varten. Ehdotus sai kannatusta raatilaisilta. Seppänen selvittää asiaa.

14.3. Pohjoismaiden rakennusteekkaripäivät

Jalas toi esille ideansa pohjoismaalaisten yliopistojen kanssa järjestettävästä tapahtumasta. Ensimmäinen järjestettäisiin Otaniemessä.

## 15. RAHA-ASIAT

15.1. Laskut ja korvaustositteet

**Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.**

15.2. Mobilepay ja kululaskut.fi tilanne

Seppänen esitteli kululaskut palvelua. Mobilepayn tilanne etenee.

## 16. TIEDOTUS

16.1. Ei esille tulleita asioita.

## 17. AYY

17.1. Ei esille tulleita asioita.

## 18. MAIK JA AA-KERHOT

18.1. Ei esille tulleita asioita.

## 19. RIL JA TEK

19.1. Ruduksen ravit ja Gaalailta

Tornivaara kertoi muutamasta RIL-nuorten tapahtumasta.

## 20. M.E.T.A

20.1. Ei esille tulleita asioita.



21. SEURAAVA KOKOUS

21.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon keskiviikkona kello 17:30.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

22.1. Oinonen päätti kokouksen ajassa 18:28.

VAKUUDEKSI

---

Ilmari Oinonen

puheenjohtaja

---

Kalle Koskela

sihteeri